## 王文宜 著作目錄

## 期刊論文

- 1. Song, J., Wang, W. Y., Shang, C., Moss, A. C., HosseiniKhezri, A., & Chen, A. (2024, Dec). Motivation–Engagement–Achievement Pathway in Learning Caloric-Balanced Living in High School Physical Education: An Expectancy-Value Perspective. . *Journal of Teaching in Physical Education*, 1(aop), 1-11.. https://journals.humankinetics.com/view/journals/jtpe/aop/article-10.1123-jtpe.2023-0342/article-10.1123-jtpe.2023-0342.xml.
- 2. Wang, W.Y. & Chen, A (2023, Feb). Can Physical Activity Breaks Assist Mathematics Learning? A Domain Learning Theory Perspective. . *Journal of Teaching in Physical Education*, 42(4), 737-743. 本人為第一作者、通訊作者.
- 3. Wu, C. M., Lee, M. H., Wang, W. Y., & Cai, Z. Y. (2021, Sep). Acute Effects of Intermittent Foot Cooling on 1 RM Leg Press Strength in Resistance-Trained Men: A Pilot Study.. *International Journal of Environmental Research and Public Health*, 2021, 18, 9594..
- 4. Chou, C. C., Hsueh, M. C., Chiu, Y. H., Wang, W. Y., Huang, M. Y., & Huang, C. J. (2021, Jul). Sustained effects of acute resistance exercise on executive function in healthy middle-aged adults. . *Frontiers in Human Neuroscience*.
- 5. Zong-Yan, Cai, Yi-Ming Huang, Wen-Yi, Wang, Chih-Min Wu (2021, Feb). Effect of Acute Inter-Set Foot Cooling on Lower Limb Strength Training Workout.. *International Journal of Sports Physiology and Performance*.. https://journals.humankinetics.com/view/journals/ijspp/16/5/article-p682.xml.
- 6. Mei-Ling Lin, Wen-Yi Wang, Chun-Chin Liao, Yu-Jy Luo, & Cun-Chieh Kao (2020, Dec). Examining the Relationship between Cellphone Use Behavior, Perceived Exercise Benefit and Physical Exercise Level Among University Students in Taiwan. . *Healthcare*, Healthcare 2020, 8, 556. . doi:10.3390/healthcare8040556.
- 7. Zong-Yan Cai, Wen-Yi Wang, Jia-De Lin & Chih-Min Wu (2020, Feb). Effects of whole body vibration training combined with blood flow restriction on muscle adaptation. *European Journal of Sport Science*. doi.org/10.1080/17461391.2020.1728389.
- 8. 洪義筌1、賴鼎富2、薛名淳3、廖邕4、王文宜3,\*(2024年01月)。臺灣青少年 SH150問卷發展之研究。大專體育,(166),9-18.。本人為通訊作

- 者。https://www.airitilibrary.com/Article/Detail/15603822-N202403280004-00002。
- 9. 王文宜、李美賢、薛名淳、周建智(2021年02月)。客觀測量青少年在校期間身體活動量之研究。台灣公共衛生雜誌。科技部:105-2410-H-845-016。本人為第一作者。台灣公共衛生雜誌為TSSCI刊物,收錄於多家國外索引資料庫(Scopus, ProQuest, EBSCOhost)。
- 10. 周麗卿、林啟川、陳貞燕、王文宜(2020年06月)。數學課融入10分鐘中等至費力運動對國小學童注意力之影響-以新北市重陽國小為例。**屏科大體育學刊**。本人為通訊作者。
- 11. 謝瑀凌、高俊傑、吳志銘、王文宜(2020年06月)。國中生家庭社經地位和補習時間對身體活動量之影響。大專體育學刊,22(2),101-113。本人為通訊作者。

## 研討會論文

- 1. Pei-Cih You, Wen-Yi Wang & Chien-Chang Ho (2024, Dec). Enhancing Fitness Knowledge through SHL Curriculum: A Regression Analysis of Taiwanese Students' Cognitive Gain Scores. 12 th East Asian Alliance of Sport Pedagogy, in Seoul National University, Korean., Seoul National University, Korean.. NSTC 111-2410-H-845-029.
- 2. Wen-Yi Wang (2024, Dec). Does Bilingual Physical Education Enhance or Inhibit Students' Physical Activity? . 12 th East Asian Alliance of Sport Pedagogy, Seoul National University, Korean.. NSTC 112-2410-H-845-029. 本人為第一作者、通訊作者. 王文宜(2023)。雙贏還是不利? 國小推動CLIL雙語體育教學對學生認知負荷與身體活動量之實證研究。國科會計畫NSTC 112-2410-H-845-029-.
- 3. Wenyi Wang, Yung-Ju Chen & Xiuye Xie (2024, Mar). Weight Status and Elementary School Students' School-Day Physical Activity and Play Behavior during Recess.. Poster presented at 2024 SHAPE America National Convention & Expo, Cleveland, USA.. 本人為第一作者、通訊作者.
- 4. Nuo Chen & Wen-Yi Wang (2024, Jan). Retrospective and What We Learn from the Para Report Card on Physical Activity for Children and Adolescents With Disabilities.. Poster presentation at the 11 th International Seminar on Sports and Exercise Psychology(ISSEP), National Taiwan Normal University, Taipei.
- 5. Wen yi Wang & Ang Chen (2023, Mar). Physical Activity Breaks Assist Mathematics Learning? A Domain Learning Theory Perspective.. Poster presented at 2023 SHAPE America National Convention & Expo.,, Seattle, USA.. 本人為第一作者、通訊作者.

- 6. Liang-Hsin Chen & Wen-Yi Wang (2023, Feb). Adolescents' physical activity before and during the COVID-19 pandemic and their parents' perspective and behavior change. Oral presented at the 10 th International Seminar on Sports and Exercise Psychology(ISSEP),, in Burapha University, Thailand..
- 7. Yue Lin, Ming-Chun Hsue, & Wen-Yi Wang (2023, Feb). Association between Light-intensity physical activity and mental health in adolescents: Systematic review.. Oral presented at the 10 th International Seminar on Sports and Exercise Psychology(ISSEP),, Burapha University, Thailand..
- 8. Chen-Hui Wang & Wen-Yi Wang (2022, Dec). The impact of family literacy with preschool students' screen time using: Review. Poster presented at International Conference for the 10th East Asian Alliance of Sport Pedagogy, in Taoyuan, Taiwan..
- 9. Hung-Wen Lin & Wen-Yi Wang (2022, Dec). The relationship between objectively measured physical activity and fundamental motor skills in kindergarten students in Taiwan.. Poster presented at International Conference for the 10th East Asian Alliance of Sport Pedagogy, in Taoyuan, Taiwan..
- 10. Tai-Yen Yang, Wen-Yi Wang & Ning-Yu Lin (2022, Dec). A Comprehensive Analysis of Early Specialized Training on Youth Future Sports Development.. Poster presented at International Conference for the 10th East Asian Alliance of Sport Pedagogy, Taoyuan, Taiwan..
- 11. Ya-Chi Hsieh & Wen-Yi Wang (2022, Dec). The influence of parental modelling in PA behavior on 3-6 years old students PA and screen time after the COVID-19 pandemic in Taipei. Poster presented at International Conference for the 10th East Asian Alliance of Sport Pedagogy, in Taoyuan, Taiwan..